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PROTOKÓŁ Nr II/24 

z II sesji Rady Gminy Krypno 

z dnia 21 maja 2024 r.  

 

II sesja Rady Gminy Krypno odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Krypnie 

Wielkim w godz. 10.00 do 10.40 

 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna. Powitał radnych, 

sołtysów, Wójta, pracowników Urzędu. Poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji.  

Przewodniczący Rady, stwierdził, że w obradach II sesji udział bierze 14 radnych ( nieobecny 

radny Pan Zbigniew Dzienis) co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Gminy.   

  

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono wniosków w związku z czym 

Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Gminy Krypno w 

brzmieniu przesłanym w zaproszeniu na sesję. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Krypno. 

Do protokołu z I sesji Rady Gminy nie zgłoszono uwag i poprawek.  

 

Przewodniczący przystąpił do rozpoczęcia głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji 

Rady Gminy Krypno.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 

Protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Imienna lista głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Gminy Krypno stanowi   

…………6………………. stronę protokołu. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie od 17 kwietnia 2024 r. do 14 maja 

2024 r. 

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział o: 

1. Podpisanej umowie z Urzędem Marszałkowskim na dotację na przebudowę budynku 

po szkole w Górze na świetlicę wiejską w kwocie 300 tys zł, łącznie z tym co mieliśmy 

już wcześniej jest to 600 tys zł. Dziś będę prosił Państwa o zwiększenie ponieważ 

według kosztorysów, kwota ta jest większa nieco ponad 700 tys zł. W następnym 

tygodniu chcemy ogłosić przetarg i do końca roku przeprowadzić całe zadanie. 

2. Wykonanych pracach drogowych głównie na terenie Krypna Kościelnego polegające 

na równaniu, dowożeniu żwiru i w jednym z miejsc zebraniu pobocza.  

3. Rozebranym pomoście przy wieży widokowej w Górze. Pomost był zgnity, nie 

będziemy go odbudowywać ponieważ jest on regularnie zalewy i przez to narażony na 

gnicie.  

4. Ku końcowi zbliża się przetarg na remont dróg z programu Polski Ład i Rządowego 

Rozwoju Funduszu Dróg. 
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5. Jesteśmy w trakcie robienia zgłoszeń na utwardzanie odcinków dróg głównie w 

Długołęce i Krypnie Kościelnym. Są to odcinki realizowane z funduszy sołeckich. Na 

wszystkie prace, środków z funduszy sołeckich nie wystarczy, na Komisjach będziemy 

szacowali  i w miarę potrzeb zwiększali budżet na te zadania.  

Do treści sprawozdania nie zgłoszono pytań. 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy – projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Ewa 

Kupiec. Powiedziała, że po wysłaniu materiałów na sesję w zmianach w budżecie 

nastąpiły pewne zmiany i dlatego w dniu wczorajszym został wysłany do Państwa 

poprawiony załącznik nr 2 plan wydatków.  

Plan dochodów: 

Dz. 600- wprowadzono plan dochodów z tytułu zwrotu niewykorzystanej dotacji za rok 2023 

od Gminy Dobrzyniewo Duże. 

Dz. 700- zwiększono plan dochodów z tytułu wpływów z opłat tytułu użytkowania 

wieczystego nieruchomości. 

Dz. 758- wprowadzono plan części rozwojowej subwencji ogólnej. 

Dz. 801- wprowadzono plan dochodów z tytułu środków z Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej na przygotowanie i przeprowadzenie w roku szkolnym 2023/2024 

wycieczki turystyczno- krajoznawczej w ramach przedsięwzięcia „ Poznajemy Podlaskie”.  

Dz.900- wprowadzono plan dochodów z tytułu podatku VAT,  odsetek od podatku VAT oraz 

zwrotu niewykorzystanej w 2023r dotacji. 

 

Plan wydatków: 

Dz. 600- zwiększono plan wydatków na zakup  materiałów, usług pozostałych oraz na zakupy 

inwestycyjne( zakup działki drogowej w Górze). 

Dz. 700- zwiększono plan wydatków na  zadanie inwestycyjne pn. „ Przebudowa budynku 

poszkolnego w Górze”. 

Dz. 754- zmniejszono plan wydatków na zakup materiałów.  

Dz. 801- wprowadzono plan wydatków na przygotowanie i przeprowadzenie przez ZSP w 

Krypnie w roku szkolnym 2023/2024 wycieczki turystyczno- krajoznawczej w ramach 

przedsięwzięcia „ Poznajemy Podlaskie”.  

Dz. 852- zwiększono plan wydatków na pomoc obywatelom Ukrainy ( w uchwale z dnia 23 

kwietnia 2024r omyłkowo nie ujęto w planie wydatków). 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr II/4/24 stanowi …….7.….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………8……. stronę protokołu. 
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b) powołania stałych Komisji Rady Gminy, ustalenia ich składów osobowych i ustalenia 

przedmiotu działania, - projekt Uchwały przedstawiła Pani Beata Giełda. Przypomniała, 

że na poprzedniej sesji ustalona została liczba stałych Komisji Rady Gminy Krypno i w 

związku z tym należy wybrać składy osobowe poszczególnych Komisji.  Ustalone 

zostało również, aby składy osobowe nie były zbyt obszerne i każda z Komisji składała 

się z radnych w liczbie 5 osób, a Komisja Rewizyjna 3 osoby. Powołano następujące 

Komisje:  

1) Komisję Rewizyjną, 

2) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, 

3) Komisję Budżetu Oświaty i Spraw Społecznych, 

4) Komisję Rolnictwa i Dróg. 

 

Następnie poprosiła  o zgłoszenia kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej, a zgłoszone 

osoby o wyrażenie bądź nie wyrażenie zgody na bycie członkiem Komisji.  

Na członków Komisji zgłoszono: 

Radnego Pan Jana Szczepana Konopko  

Radną Panią Iwonę Lipińską 

Radną Panią Bożenę Czajkowską  

Wskazani Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. Na Przewodniczącego Komisji 

wybrana została Pani Iwona Lipińska.   

 

Następnie przystąpiono do zgłaszania członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zgłoszono następujące osoby: 

Radnego Pana Adama Orłowskiego, 

Radnego Pana Adama Szymańskiego, 

Radną Panią Iwonę Lipińską, 

Radną Panią Alicję Sienkiewicz-Dawidowską, 

Radnego Pana Szczepana Konopko. 

Wskazani Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radni Pan Wojciech Ciborowski oraz Pan Bogdan Jurgielewicz nie wyrazili zgody na bycie 

członkiem Komisji. 

 Na Przewodniczącego Komisji wybrana została Pani Alicja Sienkiewicz-Dawidowska.  

 

Następne zgłoszenia przyjmowane były na członków Komisji Budżetu Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

Zgłoszono następujących radnych: 

Radną Panią Emilię Klicką, 

Radnego Pana Wojciecha Ciborowskiego, 

Radnego Pana Bogdana Jurgielewicz, 

Radnego Pana Marka Kurzyna, 

Radnego Pana Mateusza Hodun. 

Wskazani Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Budżetu Oświaty i Spraw Społecznych. 

Na Przewodniczącego Komisji wybrany został Pan Wojciech Ciborowski. 
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Kolejne zgłoszenia przyjmowane były na członków Komisji Rolnictwa i Dróg. 

Do tej Komisji zgłoszono: 

Radnego Pana Mariusza Stefana Adamskiego, 

Radnego Pana Macieja Krzysztofa Roszkowskiego, 

Radnego Pana Pawła Stachurskiego, 

Radnego Pana Szczepana Jana Konopko, 

Radnego Pana Bogdana Jurgielewicz. 

 

Wskazani Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rolnictwa i Dróg. Na Przewodniczącego 

Komisji wybrany został Pan Paweł Stachurski. 

 

Po zamknięciu składów osobowych wszystkich Komisji Pani Beata Giełda odczytała treść 

Uchwały, a Przewodniczący przystąpił do głosowania nad Uchwałą. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr II/5/24 stanowi …….9.….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………10……. stronę protokołu. 

 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W punkcie tym nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 7. Wolne wnioski. 

 

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział, że zgodnie z zapisami ustawy do końca maja musi 

odbyć się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Zaproponował, aby członkowie Komisji zebrali się 

29 maja.  

 

− Wiceprzewodniczący Rady Pan Maciej Roszkowski zwrócił się z prośbą o naprawienie 

drogi od przejazdu kolejowego w Rudzie w stronę Stacji. Droga jest drogą powiatową 

częściowo położoną na terenie gminy Knyszyn i naszej, ale uczestnikami drogi są 

mieszkańcy naszej Gminy. Zwrócił się z prośbą o zgłoszenie problemu tego do Powiatu. 

 

Wójt odpowiedział, że przekażemy informację. 

 

− Sołtys Wsi Długołęka „Centrum” Pan Wiesław Hodun powiedział o potrzebie zmiany 

usytuowania tablicy informacyjnej o dofinansowaniu budowy drogi Długołęka – 

Peńskie. Tablica zasłania widoczność przy wyjeździe. 

 

− Radny Pan Szczepan Konopko powiedział o potrzebie dowiezienia żwiru na drogę 

powiatową Kruszyn – Białobrzeskie.  
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Wójt odpowiedział, że również zgłosimy. 

 

− Wiceprzewodniczący Rady Pan Mariusz Adamski powiedział, że w Długołęce są nowi 

właściciele budynku po byłej mleczarni. Remontują go, rozebrali płot i znak z 

pierwszeństwem przejazdu stoi teraz naprzeciwko ich posesji. Powiedział, że dobrze 

byłoby przenieść znak.  

 

Wójt odpowiedział, że jest to też na drodze powiatowej i zostanie im to przekazane.  

 

− Sołtys Wsi Morusy Pan Kazimierz Dziekoński zwrócił się z prośbą o wyrównanie drogi 

Góra Tykocin. 

 

− Radny Pan Mateusz Hodun zwrócił się z prośbą o naprawę drzwi wejściowych do 

szkoły w Długołęce. Powiedział, że dzieci nie są w stanie same ich otworzyć. Oraz 

poprawić odcinek drogi dojazdowej przy szkole dla mieszkańców szkoły, ponieważ jest 

ona już ciężka do przejechania.  

 

− Radna Pani Bożena Czajkowska zwróciła się z prośbą o oprawę drogi na Dębinę. 

Powiedziała, że podczas budowy drogi w Peńskich, przez Dębinę wyznaczony był 

objazd i droga odcinkami jest teraz w bardzo złym stanie.  

 

 

 W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia II sesji Rady Gminy Krypno 

Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna podziękowała wszystkim za udział w sesji i 

dokonała zamknięcia obrad. 

 

Protokółowała: Beata Giełda 

 

 


